

Title (en)

Table terminal for a bridge tournament.

Title (de)

Tischeingabeeinheit für ein Bridgeturnier.

Title (fr)

Terminal de table pour tournoi de bridge.

Publication

EP 0380449 A1 19900801 (FR)

Application

EP 90810062 A 19900125

Priority

CH 22789 A 19890125

Abstract (en)

In order to simplify and speed up the administrative phases of a bridge tournament, the terminal, intended to serve an individually referenced playing table in cooperation with a central computer managing the bridge tournament, comprises display fields for instructions (24-27), display means for circumstances (28-35) and means of entering table data comprising buttons (21, 22, 23) some of which are actually arranged according to the sequence (1-10, J, Q, K, A) and some others are arranged according to the assortment (NT, S, H, D, C, D/RD) of the colours of cards and of the contract options appropriate to bridge, completed by the location, (S W N E) of the four players and by the valorisation (=, +, -) of the result obtained for the contract played. Keys for confirming and cancelling data are also provided on the terminal which enters into dialogue with the central computer during the tournament, supplying to the table all the necessary instructions and enabling transmission of the results obtained directly from the table in a way which considerably simplifies the work of conventional messengers. <IMAGE>

Abstract (fr)

Afin de simplifier et d'accélérer les phases administratives d'un tournoi de jeu de bridge, le terminal, destiné à desservir une table de jeu individuellement référencée en coopération avec un ordinateur central gérant le tournoi de bridge, comprend des champs d'affichage de directives (24-27), des moyens d'affichage de circonstances (28-35), et des moyens d'introduction d'informations de table comprenant des touches (21, 22, 23), dont certaines sont disposées matériellement selon la gradation (1-10, J, Q, K, A), et certaines autres sont disposées en relation avec l'assortiment (NT, P, C, K, T, D/RD) des couleurs de cartes et des options de contrats propres au bridge, complétés par la localisation (S W N E) des quatre joueurs et par la valorisation (=, +, -) du résultat obtenu sur le contrat joué. Des touches de confirmation et d'annulation des informations sont également prévues sur le terminal qui dialogue avec l'ordinateur central au cours du tournoi, fournissant à la table toutes les directives nécessaires et permettant de transmettre les résultats obtenus directement depuis la table, d'une façon qui simplifie notablement le travail des commissaires classiques.

IPC 1-7

A63F 1/18

IPC 8 full level

A63F 1/18 (2006.01); **A63F 9/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 1/18 (2013.01); **A63F 2009/2455** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] DE 2708744 A1 19780907 - FUCHS PETER
- [YD] FR 2502815 A1 19821001 - ZAVARRO ALBERT [FR]
- [A] FR 2534481 A1 19840420 - THOMINE BERNARD [FR]
- [A] US 4245216 A 19810113 - RINTOUL ROY D
- [A] US 4130871 A 19781219 - OLSEN JAMES R, et al

Cited by

NL1009308C2; NL1005910C2; CN1323740C; CN100358602C; US8088006B2; WO2004014503A1; WO1511141A1

Designated contracting state (EPC)

CH FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0380449 A1 19900801

DOCDB simple family (application)

EP 90810062 A 19900125